
Vážení občané,   
v posledních dnech se podařilo vyřešit poslední technické věci, které bránily zhotoviteli 
začít s fyzickou realizací kanalizace v naší obci.  
Nyní je tedy na pořadu začít komunikovat konkrétní postup prací a jejich 
harmonogram. Po zvážení různých variant považujeme za nejefektivnější svolat 
veřejnou „poradu“, na které si řekneme vše potřebné a zodpovíme dotazy veřejnosti.  
Termín této porady je v pátek 25.11.2022 v 17 hodin v místním Kulturním domě. 
Pozvánky dorazí do schránek všech nemovitostí, kterých se odkanalizování týká.  
Přítomni budou: zástupce zhotovitele – firmy Metrostav, zástupce VAS, tajemník 
svazku vodovodů a kanalizací, zástupce vedení obce, technický dozor investora a 
projektant domovních přípojek.  
V této souvislosti si dovolím upřesnit některé skutečnosti, na které se veřejnost 
nejčastěji ptá, a to je problematika přípojek.  
 

a) Hlavní stoky zakončené revizní šachtou na hranici pozemku buduje a 
financuje obec. Na realizaci má zhotovitel 500 dní od předání staveniště. 
Domovní kanalizační přípojky budou budovat majitelé nemovitostí na svoje 
náklady.  

b) I domovní kanalizační přípojky je nutné mít povoleny v souladu s legislativou. 
Je tedy nutné mít k dispozici územní souhlas. Obec provedla poptávkové 
řízení na vypracování projektů na domovní přípojky. Nejlepší konečnou cenu 
za projekční práce nabídl Ing. Pavel Štěpán a to 3400 Kč/domovní přípojka. 
Když připočítáme předpokládaný správní poplatek 250 Kč/projekt, mohou 
majitelé nemovitostí počítat s konečnou cenou 3650 Kč. 

c) Projektant přípojek má za úkol zjistit současný skutečný stav a navrhnout 
vhodné řešení, tak aby došlo k oddělenému odkanalizování splaškových vod 
z nemovitosti. (Již nebude možné mít splaškovou a dešťovou kanalizaci 
svedenou do jedné stoky!) 

d) Dotační podpora na realizaci je primárně určena na odkanalizování 
nemovitostí s číslem popisným. V budoucnu se ovšem počítá s připojením i 
ostatních nemovitostí. Snahou celého projektu je zamezení volného 
vypouštění splaškových vod, které se pak dostávají do vodních toků. 

 
Pokud to bude možné, zkuste dorazit. Komunikace u těchto projektů je základem 
úspěchu a není v našich silách řešit vše individuálně.  
 
S pozdravem Jakub Hlubinka – starosta  

 

 

  

 


